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Yhdistyksen kokous 14.3.2022
Aika: klo 17.15
Paikka: Koas Hospan Lounge (Kauppakatu 11a)

Läsnäolijat:
Fyysisesti:
Mirva Toivio
Nio Piri
Jyri Kohvakka
Sara Peltoluhta
Erika Kannisto

Etänä:
Samuli Aalto
Philson Aden
Enni Rajala Paikalla -6
Onni Hinkkanen
Ossi Hyytiäinen
Noora Jokela Paikalla -6
Henna Kokkonen
Reetta Koskelo
Juho Siitari
Alla Marchenko Paikalla 1-6
Joonas Pollari Paikalla 4-5
Miikael Saksman Paikalla 4-
Juho Reiman Paikalla 4-4
Milla Koivuniemi Paikalla 4-4
Nuutti Rantanen Paikalla 4-

§1 Kokouksen avaus
Avataan kokous klo 17.16.

Marchenko saapui

§2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

§3 Kokousvirkailijoiden valinta
(Valitaan puheenjohtaja, sihteeri, kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa sekä kaksi (2) ääntenlaskijaa.)
Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Mirva Toivio.
Valitaan kokouksen sihteeriksi Nio Piri.
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Päätetään, että pöytäkirjan tarkastajina ja ääntenlaskijoina toimivat samat henkilöt.
Valitaan pöytäkirjan tarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Erika Kannisto ja Sara Peltoluhta.

§4 Päätetään perinneohjesääntömuutosehdotuksen hyväksymisestä
Mirva esitteli hallituksen muutosehdotuksen.

Pollari saapui.
Saksman saapui.
Reiman saapui.
Koivuniemi saapui.

Koskelo kommentoi, että 20§ sana “poikkeuksellisesti” voitaisiin muuttaa muotoon
“poikkeuksellisella tavalla”, jottei kuulostaisi siltä, että opiskelijoiden opintojen edistäminen olisi
itsessään poikkeuksellista. Hallitus ottaa ehdotuksen nimiinsä.

Siitari huomauttaa, että “Opiskelun edistämisen kunniamaininnat” voi mennä sekaisin
kunniamainintojen kanssa. Hinkkanen ja Koskelo ovat samaa mieltä. Kunniamaininta sanaa
korvaamaan ehdotetaan mm. kunniakirja, kunnianosoitus. Hinkkanen ehdottaa nimeksi
“opiskelun edistämisen kunniakirja”, Erika kannattaa. Hallitus ottaa nimiinsä, että nimi “opiskelun
edistämisen kunniamaininta” muutetaan muotoon “opiskelun edistämisen kunniakirja”.

Siitari ehdottaa kohtaan 21§, että sanamuoto “minkä lisäksi heille luovutetaan kehystetty
opiskelun edistämisen kunniakirja” muutetaan muotoon “minkä lisäksi heille luovutetaan
kehystetty kunniakirja”. Hallitus ottaa nimiinsä.

Peltoluhta huomauttaa, että termi juhlapuku kattaa myös frakin ja tumman puvun, ja ehdottaa
kohtaan 28§ muutosta, että sanamuoto “Juhlapuvun tai sitä vastaavan juhla-asun” muutetaan
muotoon “Muun juhlapuvun tai sitä vastaavan juhla-asun”. Hallitus ottaa ehdotuksen nimiinsä.

Hyytiäinen huomauttaa kohtaan 28§, että “vastaavan juhlapuvun” voisi muuttaa muotoon
“iltapuvulla”.

Hinkkanen poistui.

Hyytiäinen huomauttaa myös kohtaan 28§, että frakin ja tumman puvun sijaan voitaisiin puhua
frakista ja juhlapuvusta. Tämän kuitenkin nähdään olevan ristiriidassa sen kanssa, mitä
pohjaesityksen sanamuodolla on haettu.

Hinkkanen palasi.

Hyytiäinen ehdottaa, että nauhaa voi käyttää muunkin, kuin täyspitkän iltatilaisuusasun kanssa
ja akateemisissa juhlissa. Ehdotus ei saa kannatusta.
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Siitari huomauttaa kohdan 26§ suhteen, että hallituslaisille asetettu juhlanauhan hinta 10€ voi
olla liian halpa ja muodostua suureksi kuluksi Ynnälle pitkän päälle, jos nauhaoikeus laajenee
esityksen mukaan. Koivuniemi huomauttaa, tarvitseeko maksetun hinnan korvata ostomenoja
kokonaan. Kirjanpidosta kaivetaan, että juhlanauhaa tilatessa on maksettu 600€ 50 metristä.
Arviona 1m nauhaa siis maksaa 12€, 0,8m nauhaa 10€. Todetaan, että tämä on ehkä laskettu
myös alunperin.

Rantanen saapui.

Siitari mainitsee, että halutaanko todella laajentaa juhlanauhan kanto-oikeutta esityksen
mukaan. Koivuniemi huomauttaa, että Linkin nykyinen systeemi vastaa ehdotettua. Rantanen
huomauttaa, että Suomessa yleisenä tapana, että istuvat ja vanhat hallituslaiset erottaa
hallitusmerkin kiinnityspaikasta. Siitari huomauttaa myös, että juhlanauhan käyttöoikeuden
laajentaminen saattaa entisestään laskea ainejärjestönauhan menekkiä. Toisaalta
ainejärjestönauhan markkinointiin voitaisiin panostaa enemmän esimerkiksi pikkujoulujen alla.
Siitarin mielestä juhlanauha olisi hyvä pitää harvinaisempana, eli kanto-oikeutta ei laajennettaisi,
tai siirryttäisiin yhden nauhan systeemiin. Hinkkanen on samaa mieltä Siitarin kanssa.

Piri ehdottaa kohdan 26§ muuttamista muotoon “Lisäksi Ynnä ry:llä on käytössä juhlanauha.
Kunniajäsenillä, kunniamaininnan saaneilla ja hallituksen puheenjohtajalla sekä
varapuheenjohtajalla on elinikäinen käyttöoikeus juhlanauhaan. Palkituille luovutetaan omat
nauhat veloituksetta ja puheenjohtajat sekä varapuheenjohtajat saavat lunastaa juhlanauhan
itselleen 10 euron hintaan. Juhlanauhaa käytetään muuten kuten ainejärjestönauhaa.”
Hinkkanen kannattaa. Hallitus ottaa ehdotuksen nimiinsä.

Piri ehdottaa kohtaan 33§ muutosta, että ei poisteta kohtaa “, riippuen kantavan henkilön
oikeudesta kantaa Ynnä ry:n nauhoja”. Hinkkanen kannattaa. Hallitus ottaa nimiinsä.

Reiman poistui.

Siitari ehdottaa, että muutetaan pykälien 2§ ja 7§ kohdat “hallituksen esityksestä. Hallituksen
tulee perustella jokainen nimitys kirjallisesti.” muotoon “hallituksen esityksestä tai yhdistyksen
kokouksessa esitetyn ehdotuksen perusteella. Ilman hallituksen pohjaesitystä nimitys vaatii ¾
kokouksen äänistä. Jokainen nimitys tulee perustella kirjallisesti ja perustelut tulee käydä läpi
äänestyksen yhteydessä.” Pidetään alustava käsiäänestys. Kokous tulkitsee alustavan
käsiäänestysen tulokseksi, että ehdotus voittaa. Hyväksytään muutosehdotus.

Piri ehdottaa, että muutetaan pykälän 19§ kohta “hallituksen esityksestä. Hallituksen tulee
perustella jokainen nimitys kirjallisesti ja hallituksen on harkittava nimitysten esittämistä tarkkaan
ja huolellisesti.” muotoon “hallituksen esityksestä tai yhdistyksen kokouksessa esitetyn
ehdotuksen perusteella. Ilman hallituksen pohjaesitystä nimitys vaatii ¾ kokouksen äänistä.
Jokainen nimitys tulee perustella kirjallisesti ja perustelut tulee käydä läpi äänestyksen
yhteydessä.” Hinkkanen kannattaa. Hallitus ottaa ehdotuksen nimiinsä.
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Hyväksytään perinneohjesääntö näillä muutoksilla.

Pidetään 5min kokoustauko, jatketaan kokousta 18.55.

Jatketaan kokousta klo 18.55.

Koivuniemi poistui.

§5 Päätetään vuoden 2022 talousarvion muutosehdotuksen hyväksymisestä
Piri esittelee pohjaesityksen.

Hyväksytään muutosehdotus muutoksitta.

6§ Käsitellään muut kokouksessa mainitut asiat
Kohvakka haluaa esittää Loistoynnääjä-nimityksiä sekä kunniamainintoja. Hyytiäinen ehdottaa,
että asia käsiteltäisiin kevätkokouksessa. Piri kannattaa Kohvakan ehdotusta. Hyytiäisen
ehdotus ei saa kannatusta.

Kohvakka käy läpi hallituksen pohdinnat mahdollisista Loistoynnääjistä ja kunniamaininnan sekä
opiskelun edistämisen kunniakirjan saajista.

Kohvakka ehdottaa Loistoynnääjä-nimitystä Onni Hinkkaselle. Hinkkanen jäävää itsensä ja
poistuu kokouksesta. Kirjallisina perusteina nimitykselle “Onni on pitkän linjan järjestöaktiivi,
joka on johtanut Ynnää esimerkillisesti ja tehnyt paljon töitä Ynnän eteen. Hallituksesta
eläköitymisen jälkeen Hinkkanen myös lähti vielä hoitamaan niin approtoimikuntaa kuin
origovastaavan tehtäviäkin. Onni on myös aina pitänyt huumorin kukoistamassa niin Ynnän
tapahtumissa kuin yliopistollakin.” Rantanen kannattaa. Pidetään käsiäänestys.
Äänetystulokset:
Puolesta: 17
Vastaan: 0
Tyhjiä: 0
Onni Hinkkaselle myönnetään Loistoynnääjä-maininta. Hinkkanen palaa kokoukseen.

Kohvakka ehdottaa Loistoynnääjä-nimitystä Niko Kankkoselle. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Niko on pitkän linjan järjestöaktiivi ja kehittänyt Ynnän toimintaa erityisesti
tapahtumasektorilla. Hän on hoitanut useat hallituskautensa mallikkaasti ja hyvällä työmoraalilla,
sekä perehdyttänyt seuraajansa ansiokkaasti. Kankkonen on myös ollut avoin ja helposti
lähestyttävä ynnäläinen, joka on tutustuttanut uusia ynnäläisiä vanhempiin ja tuonut hyvää
ilmapiiriä Ynnän toimintaan ja tapahtumiin.” Saksman kannattaa. Pidetään käsiäänestys.
Äänestystulokset:
Puolesta: 17
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Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Niko Kankkoselle myönnetään Loistoynnääjä-maininta.

Kohvakka ehdottaa Loistoynnääjä-nimitystä Markus Kulmalalle. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Markus on pitkän linjan järjestöaktiivi, joka on ajanut Ynnän alaisten opiskelijoiden
etua myös ylioppilaskunnassa. Ynnän hallitushommista eläköitymisen jälkeen Kulmala on
edelleen jatkanut Ynnän eteen työskentelyä muun muassa toiminnantarkastajana ja JM-kyykän
tuomarina. Lisäksi Kulmala lähti vielä seremoniamestariksi Ynnän 55+1v vuosijuhlille.” Piri
kannattaa.

Pollari poistui.

Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 16
Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Markus Kulmalalle myönnetään Loistoynnääjä-maininta.

Kohvakka ehdottaa kunniamainintaa Kiril Sanasvuorelle. Kirjallisina perusteina nimitykselle “Kiril
on toiminut useampien hallitusvirkojensa ja puheenjohtajuutensa jälkeen pitkäjänteisesti
Löylyfunktion saunamaisterina ja pitänyt huolta niin saunan kunnosta kuin kuljettamisestakin.
Tämä liitettynä pitkäaikaiseen hallituksen jälkeiseen muuhun työhön, kuten vuosijuhlien ja muun
Ynnän toiminnan suunnitteluun osallistuminen sekä Ynnän hallituksen ahkera auttaminen
Ynnän toiminnassa, tuo vuosia kestäneen työn sille tasolle että Ynnä voi myöntää
Sanasvuorelle kunniamaininnan.” Peltoluhta kannattaa. Pidetään käsiäänestys.
Äänestystulokset:
Puolesta: 17
Vastaan: 0
Tyhjiä: 0
Kiril Sanasvuorelle myönnetään kunniamaininta.

Kohvakka ehdottaa kunniamainintaa Miikael Saksmanille. Saksman jäävää itsensä ja poistuu
kokouksesta. Kirjallisina perusteina nimitykselle “Miikael on toiminut pitkään, aktiivisesti ja
motivoituneesti niin laitosten, tiedekunnan kuin ylioppilaskunnan päättävissä elimissä tuoden
Ynnälle valtavasti välillistä sekä suoraa lisäarvoa. Toimissaan Saksman on aina ajatellut myös
Ynnän alaisten opiskelijoiden etua ja hän on tehnyt merkittävää työtä korkeakoulupoliittisella
sektorilla. Lisäksi Saksman on ollut luomassa jo vuosia positiivista ilmettä ja tunnelmaa Origolle
ja myös tehnyt töitä Origon viihtyvyyden ja toiminnan takaamiseksi muun muassa
origovastaavana.” Rantanen kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Rantanen vaatii suljettua
äänestystä, mutta kokouksen puheenjohtaja pitäytyy käsiäänestyksessä. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
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Tyhjiä: 2
Miikael Saksmannille myönnetään kunniamaininta. Saksman palaa kokoukseen.

Kohvakka ehdottaa Loistoynnääjä-nimitystä Tuomo Hutulle. Kirjallisina perusteina nimitykselle
“Huttu on toiminut ansiokkaasti ja pitkään Ynnä ry:n eteen niin hallituksessa kuin muutenkin;
saunamaisterina sekä haalarimerkki-paita-tölkkisukka-merkki-ja-nauha-vastaavana. Huttu on
myös aina ollut valmis edustamaan Ynnää esim. merkkimarkkinoilla, kun hallituslaisilla ei ole
siihen ollut aikaa. Erityisesti Hutun ansiot näkyvät Läffän ylläpidossa ja kehittämisessä, ja
muutoinkin hän on ollut Ynnän rakennusmies vailla vertaa. Muun muassa Ynnän
seremoniasauva on saatu Hutun kautta, huokeaan hintaan ja rosterista valmistettuna.
Hallitusvuosinaan, ja niiden ulkopuolellakin, Huttu on auttanut pienissä mutta tärkeissä Origon ja
varaston ylläpitotoimissa ja tapahtumien järjestämisessä.” Hinkkanen ja Rantanen kannattavat.
Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 15
Vastaan: 0
Tyhjiä: 2
Tuomo Hutulle myönnetään Loistoynnääjä-maininta.

Seuraavaksi Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjan saajia.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Vesa Lappalaiselle. Kirjallisina
perusteina nimitykselle “Vesa on tehnyt hyvää ja perusteellista opetustyötä vuosien ajan.
Lappalaisesta välittyy halu auttaa opiskelijoita opinnoissa sekä oppimisessa, mikä näkyy muun
muassa valmiutena olla opiskelijoiden kysymysten tavoitettavissa myös varsinaisen virka-ajan
ulkopuolella. Lappalainen on myös ollut päävastuussa opiskelijoiden arkea huomattavasti
helpottaneiden Korppi- ja TIM-alustojen kehittämisessä ja ylläpidossa.” Saksman ja Jokela
kannattavat. Rantanen pohtii, onko Ynnän sopivaa palkita tietotekniikan opettajaa. Pohditaan,
voiko Linkki Jyväskylä ry pahoittaa tästä nimityksestä mielensä, mutta todetaan, että Linkki on
oma järjestönsä ja Ynnä omansa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 15
Vastaan: 0
Tyhjiä: 2
Vesa Lappalaiselle myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Pidetään 10min kokoustauko. Jatketaan kokousta ajassa 20.21.

Marchenko poistuu.
Jokela poistuu.

Jatketaan kokousta ajassa 20.21.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Jouni Suhoselle. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Jouni on voittanut toistuvasti fysiikan vuoden luennoitsija -äänestyksen siitä asti,
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kun Ynnä on näitä palkintoja jakanut. Tämä kuvaa hyvin, kuinka paljon opiskelijat arvostavat
Suhosen opetusta. Suhosesta välittyy selkeästi into opettaa sekä halu ja kiinnostus auttaa
opiskelijoita oppimisessa. Suhosen luennoista ja kurssimateriaalista näkyy panostus ja
opiskelijoista välittäminen.” Piri kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 12
Vastaan: 0
Tyhjiä: 3
Jouni Suhoselle myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Jan Sarénille. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Jan on aidosti kiinnostunut opiskelijoiden pärjäämisestä ja fysiikan opettamisesta.
Sarén pitää tärkeänä, että ensimmäinen kosketus fysiikkaan on hyvä kokemus, ja hän myös
omalla panoksellaan pyrkii tämän saavuttamiseen. Sarén välittää opiskelijoiden hyvinvoinnista
myös opetuksen ja opintomenestyksen ulkopuolella. Hän on helposti lähestyttävä ja tuo hyvää
ilmapiiriä fysiikan laitokselle.” Piri kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 13
Vastaan: 0
Tyhjiä: 2
Jan Sarénille myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Jussi Maunukselalle. Kirjallisina
perusteina nimitykselle “Jussi on toiminut ansioituneesti opetuksen kehittämisen parissa fysiikan
laitoksella. Hän on edistänyt opiskelijoiden hyvinvointia muun muassa auttamalla opintojen
suunnittelussa myös lyhyellä varoitusajalla sekä osoittanut välittävänsä opiskelijoista.
Maunuksela osallistuu myös aktiivisesti oppilaslaboratorion ja laboratoriotyöskentelyn
uudistamiseen sekä kehittämiseen. Hän on lisäksi uudistanut ja kehittänyt merkittävästi kursseja
kuten Fyysikon maailmanviiva ja Kandikurssi, joiden merkitys on ratkaiseva fysiikan opinnoissa.
Maunuksela myös kuuntelee opiskelijoiden palautteita tarkkaan ja reagoi niihin välittömästi.
Muun työnsä ohella Maunuksela myös ohjaa sekä valitsee tutoreita, toimii fysiikan laitoksen
hyviksenä ja on kiinnostunut myös opiskelijaelämästä.” Kannisto kannattaa. Pidetään
käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 12
Vastaan: 1
Tyhjiä: 2
Jussi Maunukselalle opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Juha Lehrbäckille. Kirjallisina
perusteina nimitykselle “Juha on toiminut vuosia esimerkkinä hyvästä opetuksesta matematiikan
ja tilastotieteen laitoksella. Hän on auttanut varsinkin opettajaopiskelijoita opintojen
suunnittelussa ja kaikki ovat voineet kysyä häneltä matalalla kynnyksellä mitä tahansa
opintoihin liittyvää. Lehrbäck on myös voittanut matematiikan vuoden luennoitsija -äänestyksen
useana vuonna, mikä osoittaa opiskelijoiden arvostavan hänen opetustyyliään ja tapaa järjestää
kursseja. Lehrbäck on myös toiminut aktiivisesti matematiikan- ja tilastotieteen laitoksen
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opetuksekehittämisryhmässä sekä matematiikan ja tilastotieteen laitoksen hyviksenä.” Saksman
kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Juha Lehrbäckille myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Petri Juutiselle. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Petri on vuosien ajan opettanut vaikeina koettuja JMA-kursseja ymmärrettävästi ja
siten, että opiskelijat ovat oppineet hyvin. Juutinen on myös toiminut ansiokkaasti matematiikan
ja tilastotieteen laitoksen pedagogisena johtajana. Juutisella on aito halu kehittää opetusta ja
hän kuuntelee opiskelijoiden palautetta herkällä korvalla sekä kehittää toimintaa saadun
palautteen perusteella.” Koskelo kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Petri Juutiselle myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Anni Laitiselle. Kirjallisina perusteina
nimitykselle “Anni on opettanut ainakin Calculus- ja differentiaaliyhtälöt kursseja tavalla, joka on
auttanut opiskelijoita ja tukenut heidän oppimistaan. Laitinen myös ohjaa kandiseminaareja ja
auttaa ansioituneesti opiskelijoita heidän kandiesitystensä kanssa. Laitinen kuuntelee
opiskelijoita sekä heidän tarpeitaan ja on valmis joustamaan esimerkiksi kurssien aikatauluissa
opiskelijoiden tarpeiden mukaan. Hän myös selvästi välittää opiskelijoista myös opetuksen
ulkopuolella ja on kiinnostunut opiskelijoiden yleisestä voinnista.” Saksman kannattaa. Pidetään
käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 10
Vastaan: 0
Tyhjiä: 5
Vaadittu ¾ äänistä ei täyty, joten ehdotusta ei hyväksytä.

Kohvakka ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Minttu Haapaniemelle. Kirjallisina
perusteina nimitykselle “Koulutussuunnittelijana ollut todella tehokas ja toiminnallaan
sujuvoittanut ja auttanut todella monissa opiskelijoiden vaatimissa asioissa. Aina ollut todella
helposti lähestyttävä ja lämminhenkinen ja on merkittävä hahmo fysiikan opiskelijoiden arjessa.”
Koskelo huomauttaa, että Haapaniemeä vastaava Tiia-Riikka Teroa matematiikan ja
tilastotieteen laitokselta ei ole ehdotettu. Hinkkanen tekee vastaehdotuksen, että ei myönnetä.
Piri kannattaa Hinkkasen ehdotusta. Kohvakka vetää ehdotuksensa pois.

Siitari nostaa keskusteluun Pekka Koskisen. Pohditaan myös matematiikan ja fysiikan
opetushenkilöstön keskinäistä suhdetta ehdotettujen joukossa.

Piri ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Pekka Koskiselle. Kirjallisina perusteina
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nimitykselle “Pekka on fysiikan laitoksen pedagogisena johtajana hoitanut pestiään
kunniallisesti. Koskinen on lisäksi voittanut fysiikan vuoden luennoitsija -palkinnon useampaan
kertaan. Hän on ollut aktiivisena osana opetuksen kehitystyötä ja on aidosti kiinnostunut
kehittämään laitoksen opetusta paremmaksi sekä valmis reagoimaan saatuun palautteeseen.
Koskinen osallistuu opetuksen kehittämiseen aktiivisesti myös omien vastuidensa ja työaikansa
ulkopuolella. Koskinen lisäksi pyörittää fysiikan assistenttikurssia, jolla tulevat ja aloittelevat
fysiikan opetusassistentit pääsevät kehittymään mahdollisimman hyviksi opetusassistenteiksi.
Hän on myös helposti lähestyttävä osa laitoksen henkilökuntaa.” Kohvakka kannattaa. Pidetään
käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Pekka Koskiselle myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Kannisto ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Ari Lehtoselle. Kirjallisina perusteluina
nimitykselle “Ari Lehtonen on tehnyt kandiin LaTeX-pohjan ja hänellä on paljon ohjeita miten
LaTeXa käytetään ja täten ollut korvaamaton apu kandityön kirjoittamisessa. Lisäksi hän on
vetänyt LaTeX-työpajoja ja auttanut opiskelijoita LaTeXin liittyvien ongelmien kanssa ja täten
edistänyt omalla toiminnallaan LaTeXn käyttöönottoa. Lehtonen on tehnyt paljon ohjeita
Matlab-työalustaan ja lisäksi hän on ollut Ratkomossa aktiivisesti mukana ja vastannut
opiskelijoiden kysymyksiin myös Ratkomo-ajan päättymisen jälkeen. Lisäksi Lehtonen on ollut
kiinnostunut opiskelijoiden kuulumisista ja hyvinvoinnista.“ Koskelo kannattaa Kanniston
ehdotusta. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
Tyhjiä: 1
Ari Lehtoselle myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

Hinkkanen ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Stefan Geissille. Kirjallisina
perusteluina nimitykselle “Stefan Geiss toimii stokastisen linjan johtajana ja luennoi ison osan
tämän opintosuunnan kursseista. Hän on aidosti kiinnostunut opiskelijoiden osaamisesta,
hyvinvoinnista ja opintomenestyksestä. Hän oma-aloitteisesti varmistaa opiskelijoiden
osaamisen ja taistelee kursseilta pois putoamista vastaan, pyytää kommentteja kursseistaan ja
opetuksestaan sekä muokkaa opetusmateriaaleja ja -käytänteitä vastaamaan kulloisenkin
ryhmän tarpeita sekä mahdollistaa erilaiset suoritustavat tilanteiden niin vaatiessa. Hänen
opetustyylinsä on innostava ja hänen rakkautensa sekä opetettavaan asiaan että itse
opettamista kohtaan näkyy jokaisella luennolla ja jokaisessa demotilaisuudessa.” Siitari
kannattaa. Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 15
Vastaan: 0
Tyhjiä: 0
Stefan Geissille myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.
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Saksman ehdottaa opetuksen edistämisen kunniakirjaa Harri Högmanderille. Kirjallisina
perusteluina nimitykselle “Harri on innostanut ynnäläisiä tilastotieteiteen pariin ja luennoi
laitoksen tilaston peruskurssit. Högmander myös kuuntelee opiskelijoiden toiveita
kurssikäytännöistä ja sopeuttaa opetustaan opiskelijoiden tarpeisiin. Högmander on helposti
lähestyttävä ja kiinnostunut opiskelijoista. Hän ohjaa myös kandidaatintutkielmia ansiokkaasti ja
osaa selittää asioita havainnollisesti ja vetää demoja ymmärrettävästi. Högmander tykkää siitä,
mitä tekee työkseen. Harri on käynnistänyt myös tilaston Ratkomo-toimintaa.” Kannisto
kannattaa.

Rajala poistui.

Pidetään käsiäänestys. Äänestystulokset:
Puolesta: 14
Vastaan: 0
Tyhjiä: 0
Harri Högmanderille myönnetään opetuksen edistämisen kunniakirja.

7§ Kokouksen päättäminen
Kokouksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen klo 21.43.

Liitteet
Liite 1: Hallituksen pohjaesitys yhdistyksen perinneohjesääntöjen muutoksesta
Liite 2: Hallituksen pohjaesitys yhdistyksen vuoden 2022 talousarvion muutoksesta
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